
 
Protokoll fra årsmøte i Asker Venstre, 12.01.2022 
 
Tid:   Kl. 18.00 – 21.00 
Sted:  Google Meet 
  Hasselbakken, Asker 
Referenter:  Andreas Hafslund 
  Niclaes Grønneberg Løken 
 

Saksnr./dato 
 

Sak 

1/22 Konstituering av møtet  

• Valg av møteleder (Bernt Bucher Johannessen innstilt): 
Vedtatt enstemmig.  
 

• Godkjenning av innkalling til årsmøtet: 
Vedtatt enstemmig.  
 

• Godkjenning av styrets forslag til dagsorden:  
Vedtatt enstemmig.  
 

• Valg av referenter (Ellen Høvik og Niclaes Grønneberg Løken 
innstilt): 
Ellen Høvik byttet med Andreas Hafslund. Referenter var 
Andreas Hafslund og Niclaes Grønneberg Løken.  
 

• Valg av tellekorps (Tom Borgen Kristiansen og Andreas Hafslund 
innstilt): 
Vedtatt enstemmig.  
 

• Valg av redaksjonskomite for politiske uttalelser (sittende styre 
innstilt): 
Valgt enstemmig.  

 
• Valg av representanter fra styret til å underskrive protokoll fra 

årsmøtet (Gro Buttingsrud og Christina Teige Apuzzo innstilt): 
Vedtatt enstemmig.  

 
 



2/22 Behandling av årsmelding og regnskap for styret 2021 
 

• Beretning om årsmelding 
 

• Ved Bernt Bucher Johannessen, lokallagsleder:  
 

o Redegjøring av styrets sammensetning, verv og andre 
formaliteter knyttet opp mot Asker Venstre, samt Viken 
Venstre (politisk og organisatorisk).  

 
o Det har vært en positiv medlemsutvikling med over 30 nye 

medlemmer i 2021, totalt 176 medlemmer ved utgangen 
av året. Utmelding av 3 medlemmer.  

 
o 16 styremøter i 2021, utover dette kommunikasjon på 

andre plattformer som sosiale medier osv. 
 

o Andre aktiviteter: Medlemsmøte, valgvake, fylkesårsmøte, 
landsmøtet osv. God representativitet og aktivitet fra 
Asker Venstre. 

 
o Asker Venstres miljøpris for 2021 ble ikke utdelt grunnet 

pandemien. 
 

o Kommunikasjon ut til medlemmer: Facebook, nettsiden til 
lokallaget og nyhetsbrev via Mailchimp. 

 
o Økonomi: Mellomvalgsår, det er ikke brukt mye penger 

med hensyn til utgifter. Man ryddet opp en misforståelse i 
forhold til statsstøtte og rapportering som skulle inn til 
Opplysningsfondet. Ca. kr. 50.000 på konto mer enn 
fjoråret (2020).  

 
o Kr. 193.768 disponibelt på lokallagets konto ved utgangen 

av 2021.  
 

o Asker Venstres seniornettverk: Initiativ fra Ingvild Vevatne. 
Et par møter med blant annet Odd Einar Dørum. Mål om å 
nå flere seniorer digitalt, men må bruke litt mer tid.  

 



o Styrets evaluering: Valgkampen har vært i hovedfokus. 
Begrenset aktivitet og styrearbeid grunnet pandemien.  

 
o Viser for øvrig til årsmeldingen jf. sakspapirene som er 

sendt ut til medlemmer i forkant av årsmøtet.  
 

• Egen orientering om valgkampen  
 

• Ved Ellen Høvik, valgkampansvarlig: 
 

o Man hadde en tilpasset møtevirksomhet og 
kommunikasjon basert på faser i valgkampen.  
 

o Det var jevnt over god aktivitet og måloppnåelse, til tross 
for pandemiens begrensninger. Viser for øvrig til rapport 
for stortingsvalgkampen jf. sakspapirer som er sendt ut til 
medlemmer i forkant av årsmøtet.  

 
o Mer strømlinjeformet valgkamparbeid. Her burde det vært 

pakkeløsninger som ligner profesjonelle kampanjer.  
 

o Det var en bedre oppslutning i Gamle Asker enn i de andre 
kommune (Røyken og Hurum).  

 
o Kommentarer/innspill fra plenum: 

 
- Overordnet strategi i partiet om å 

konsentrere innsatsen der man gjør det bra 
lokalt og regionalt. Det er ulike faktorer som 
bidrar til suksess, blant annet organisering 
og finansiering. 

 
- Vi hadde et godt samarbeid med Bærum i 

valgkampen, dette står seg ut fra tidligere.  
 

- Distribusjon av materiell kunne truffet 
bedre sett i lys av bidraget fra Viken/VHO. 

 
- Man burde hatt en logistikkansvarlig eller 

lignende ressurs, slik at det ikke blir så mye 
dugnad på styret og K-styregruppen.  



 
- Godt samarbeid i lokallaget en av faktorene 

som har bidratt til suksess i valgkampen.  
 

- «Askerbøringen» er et veldig godt konsept 
for å formidle lokal politikk i kommunen.   

 
- Man bør ha en mer målrettet strategi i 

forhold til distribusjon av materiell til de 
ulike kretsene i den nye kommunen.  

 
- Man burde gå mer inn i materien og 

evaluere/analysere hva som har fungert bra 
i en valgkamp. Ha en systematikk for dette.  

 
- Organisering: Man bør gå de faste rodene 

med materiell, ta opp tidligere modell her. 
 

- Det bør være fokus på å skape mer 
engasjement i lokallaget fremover.  

 
• Regnskap og revisjonsberetning 

 
• Ved Erling Bergsaker, revisor: 

 
o Viser til revisjonsberetningen jf. sakspapirene som er sendt 

ut til medlemmer i forkant av årsmøtet.  
 

• Forslag til vedtak:  
 

Årsmeldingen og regnskap med revisjonsberetning for 2021 tas til 
orientering av årsmøte med de endringer som kom fram i møtet. 

 
Vedtatt enstemmig.  

 
3/22 Orientering om årsmelding for kommunestyregruppen 2021 

 
• Ved Njål Vikdal og Elisabeth Holter-Schøyen fra 

kommunestyregruppen: 
 



• Venstre sitter i posisjon og får til gode gjennomslag, samt godt 
samarbeid i K-styregruppen og formannskapet. Den politiske 
aktiviteten har blitt preget av pandemien. 

 
• Den største jobben vi står oppe i er kommuneplanens arealdel. 

Tre kommuneplaner som skal slås sammen til en felles. Vedtak i 
2022, Venstre jobber hardt for sine fanesaker innenfor området.  
 

• Øvre Sem en stor og viktig sak. Venstre samarbeider med 
Senterpartiet om å verne om kulturlandskapet her. I prosess.   
 

• Områdeplan for Røyken sentrum: Mål om å skape et økosamfunn. 
I prosess.  

 
o Kommentarer/innspill fra plenum:  

 
- Året 2021 har vært bundet i opp i arbeidet 

med kommuneplanen. Helt vesentlig for å 
komme i gang med å harmonisere de tre 
kommunene i en organisasjon.  

 
• Forslag til vedtak:  

 
Årsmeldingen tas til orientering. 
 

Årsmelding tatt til følge.  
 

• Viser for øvrig til årsmelding fra K-styregruppen jf. sakspapirene 
som er sendt ut til medlemmer i forkant av årsmøtet. 

4/22 Innlegg v/ Guri Melby, partileder 
 

o Hvordan samarbeide bedre lokalt og nasjonalt var temaet 
for innlegget.  

 
o Fra posisjon til opposisjon: Sterk gruppe på Stortinget. Det 

store målet til partiet er å gjøre et godt stortingsvalg i 
2025, mer makt og innflytelse. Et annet viktig delmål er 
lokalvalget i 2023.  

 
 



 
o Det er viktig å bygge et godt lag og fremheve hva som er 

gode Venstre-saker. Den beste måten å gjøre det på er å 
forenes om noen politiske saker.  

 
o Eksempel i samarbeid med Elisabeth: Hvordan påvirker 

pandemien næringslivet? Venstre-folk er representanter 
og brobyggere for næringslivet i respektive kommuner og 
fylker.  

 
o Opprøret blant restauranteiere i Asker én sak: Effekt: 

Relevansen til Venstre blir større. Tilgang på de gode lokale 
og regionale eksemplene viktig kapital for å levere 
nasjonalt i partiet.  

 
o Fritt behandlingsvalg en annen sak: Helseministerens 

forslag om å fjerne dette er bakteppet. For et liberalt parti 
er reformen med fritt behandlingsvalg en viktig sak. 
Oppfordring å se på hva dette betyr for innbyggerne i 
Asker. Bidrar til å bre oss litt mer ut, går inn i de mykere 
debattene og hvor man kommer tettere på folks liv.  

 
o Korona-skolen og tapt læring en tredje sak: Konsekvenser 

for elevenes læring. Bakteppet er rapporten som Guri fikk 
på sitt bord i regjering. Regjeringen kuttet i midlene som 
Solberg-regjeringen bevilget i sin tid til dette formålet.   

 
o 2022 blir et viktig år for partiet. Tendensen er at vi har gått 

tilbake i mellomvalgsår og opp i valgår. Grunnlaget for 
oppslutningen gjøres i årene imellom. Fokus på 
rekruttering og vekst selv om det ikke er valgkamp. 
Folkene er viktige for å nå igjennom med politikken. 

 
5/22 Behandling av forslag til mål og strategier for kommende år 

 
• Forslag til vedtak:  

 
Det nyvalgte styret for 2022 får i oppdrag å utarbeide en 
arbeidsplan for 2022 med fokus på kommende 
kommunevalgkamp i 2023 og en videreutvikling av lokallaget. 

 



Årsmelding tatt til følge.  
 

6/22 Behandling av budsjett og kontingent 2022  
 

• Ved Gro Buttingsrud, økonomiansvarlig: 
 

• Redegjørelse rundt hovedtrekkene i budsjettet. Påfølgende 
diskusjon i plenum. 

 
• Forslag til vedtak:  

 
Forslag til budsjett og kontingent for 2022 vedtas. 
 

Vedtatt enstemmig. 
 

• Viser for øvrig til regnskap jf. sakspapirene som er sendt ut til 
medlemmer i forkant av årsmøtet. 

7/22 Behandling av politiske uttalelser 
 

• Ved Elisabeth Holter-Schøyen, kommunestyregruppen: 
 

• Redegjørelse og påfølgende debatt av uttalelsene i plenum. 
 

• Uttalelse 1: Venstre krever stans av Kystverkets 
sprengningsplaner i Vestfjorden 

 
o Kommentarer/innspill fra plenum: 

 
- Uttalelsen ble lagt ut litt sent i mappen med 

sakspapirene, slik at man ikke hadde helt 
gode forutsetninger for å kommentere den.  

  
- Er det en mulighet for å koble denne saken 

sammen med andre regionalt og nasjonalt?  
 

- Man burde kanskje bruke begrepet 
«Oslofjorden». Relevans i miljøvern og 
kulturminnevern med tanke på Oscarsborg.   

 
 



 
• Forslag til vedtak:  

 
Årsmøtet slutter seg til uttalelse 1.  
 

Vedtatt enstemmig. 
 

• Uttalelse 2: Asker Venstre ønsker ikke oppdeling av Viken til tre 
nye fylker 

 
o Kommentarer/innspill fra plenum 

 
- Det er sterk interesse i Buskerud og Østfold 

for å etablere Viken. Vi i Asker og Bærum 
må ikke glemme hva som er våre interesser 
for våre innbyggere. For å optimalisere 
f.eks. kollektivtilbudet i nye Asker kommune 
har inndelingen av fylkene en betydning.  

 
- Tjenestene fra statsforvalteren har blitt 

bedre etter sammenslåing, sammenlignet 
med gamle Akershus. Kompetansemiljøene 
har blitt sterkere og bedre.  

 
- Man bør bearbeide denne uttalelsen noe 

før den sendes ut offentlig.  
 

• Forslag til vedtak:  
 

Årsmøtet slutter seg til uttalelse 2.   
 

Vedtatt enstemmig. 
 

• Viser for øvrig til de politiske uttalelsene jf. sakspapirene som er 
sendt ut til medlemmer i forkant av årsmøtet. 

8/22 Valg 
 

• Redegjørelse av valgkomiteens innstilling. Valgkomiteen har 
bestått av Jostein Tellnes, Merete Haug, Harald Brevig og Per 
Holter-Schøyen. 



 
• Det har vært endringer i styrets sammensetning som har hatt 

betydning for arbeidet. Fokus i nytt styre å skape et godt lag med 
kjønnsbalanse, kunnskap om Venstre og satse på nye medlemmer.  
 

• Presentasjon av innstillingens kandidater. Diskusjon i plenum.  
 

o Kommentarer/innspill fra plenum: 
 

- Man støtter innstillingen til nytt styre slik 
den foreligger, spesielt Audun som ny leder.  

 
- Det gis uttrykk for lav representasjon av 

kvinner og fra Røyken/Hurum i nytt styre.  
 

- Det er gjort et veldig godt arbeid med å 
sette sammen det nye styret. Viktigere å se 
på sammensetning fremfor kriterier. 

 
- Det ble stilt spørsmål om man kan velge 

lokallagsmedlemskap, uavhengig av hvor 
man er bosatt i Folkeregisteret. Bakgrunnen 
er at Audun ikke er bosatt i Asker 
kommune. Det ble bekreftet at man kan 
velge medlemskap jf. Venstres vedtekter.   

 
• Forslag til vedtak: 

 
Årsmøtet slutter seg til innstilling for styret, revisorer og varaer.  
Årsmøtet slutter seg til innstilling for valgkomiteen.  
 

Vedtatt enstemmig. 
 



9/22 Innlegg v/ Marit Meyer, avtroppende generalsekretær 
 

• Det har vært fire begivenhetsrike år i åremålet på godt og vondt. 
Vi kan se tilbake med stolthet på det vi har oppnådd som parti 
politisk og organisatorisk.  

 
• Det kommer til å merkes at det ikke sitter et miljøparti regjering, 

og at regjeringen ikke har en samarbeidsavtale med et miljøparti. 
Venstre har fremhevet seg på dette feltet i regjeringsperioden.  

 
• Guris fokus på kulturfeltet som partileder kan ses i perspektiv av å 

være et demokratiseringsprosjekt. Venstre er en viktig pådriver 
for de liberale verdiene i det norske politiske landskapet.  

 
• Venstre-folk er seg selv lik. Felles verdigrunnlag og god lagfølelse. 

150 kommunestyrerepresentanter, hvor 100 av disse sitter i 
enmannsgruppe. Dette er utfordrende. Å møte folk som er aktive i 
sine lokalsamfunn har en viktig smitteeffekt på de andre i partiet.  

 
• Det internasjonale engasjement har blitt amputert pga. 

pandemien. Det har vært utfordrende tider for de liberale 
partiene, som raskt kommer under i press i f.eks. flere 
østeuropeiske land. Det viser behovet for liberale politikere. 
Besøk fra Polen og Ungarn som Guri skal ha politiske møter med. 
 

Innlegg v/ påtroppende leder, Audun Aas 
 

 
 
 
 

Utsendte sakspapirer  
 

1. Årsmelding 2021 Asker Venstre 
2. Årsmelding 2021 Asker Venstres kommunestyregruppe  
3. Politisk uttalelse 2: «Asker Venstre ønsker ikke oppdeling av Viken 

til tre nye fylker» av Elisabeth Holter-Schøyen  
4. Program årsmøte i Asker Venstre, 12. januar 2022 
5. Rapport om stortingsvalgkampen 2021 Asker Venstre 
6. Regnskap Asker Venstre 2021 
7. Revisjon av regnskapet for Asker Venstre 2021  
8. Styrets innstilling til valgkomité for Asker Venstre for 2022 
9. Valgkomiteens innstilling Asker Venstre 2022 
10. Politisk uttalelse 1: «Venstre krever stans av Kystverkets 

sprengningsplaner i Vestfjorden» av Elisabeth Holter-Schøyen  



 Møte avsluttet kl. 21.00 
 
 

 

 


